
RADA GMINY GASZOWICE
44-293 Gaszowice, ul. Rydułtowska 2

Protokół Nr BR - 0052IXLVIII/I0
z sesji Rady Gminy Gaszowice

z dnia 25 marca 2010 r.

W obradach uczestniczyło (na stan 15 radnych) - 15 radnych.
Lista obecności - zał. do protokołu.
Uczestniczyły również osoby zaproszone jak w liście obecności - zał. do protokołu

Ad. l
Otwarcie obrad sesji, powitanie zaproszonych gości, stwierdzenie prawomocności.
Przewodniczący Rady otworzył sesję i powitał wszystkich obecnych słowami: "Otwieram
Sesję Rady Gminy Gaszowice Nr XLVIII (48), witam zaproszonych gości, witam radnych".
Na podstawie listy obecności stwierdził, że na ogólną liczbę 15 radnych w Sesji na obecną
chwilę uczestniczy 14 radnych podkreślił tym samym, że obrady są prawomocne.

Ad. 2
Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek obrad sesji, który radni otrzymali
wraz z zawiadomieniem o sesji.

Przewodniczący Rady nadmienił, że doszedł radny Janusz Milion - a więc stan na ogólną
liczbę 15 Radnych na obecną chwilę wynosi 15 Radnych.

Porządek obrad przedstawia się następująco:
1. Otwarcie obrad sesji, powitanie zaproszonych gości, stwierdzenie prawomocności.

2. Przedstawienie porządku obrad sesji.

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 25 lutego 2010 roku.

4. Sprawozdanie z prac Wójta.

5. Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej.

6. Sprawozdanie z prac Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Spraw Socjalnych, Zdrowia

i Młodzieży.

7. Sprawozdanie z prac Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska

i Finansów.

8. Informacja o złożonych wnioskach pomocowych przez Urząd Gminy Gaszowice na

2009 rok, złożone wnioski w roku 2010.

9. Sytuacja finansowa placówek oświatowych w gminie Gaszowice za rok 2009.

10. Sprawozdanie z działalności Gminnego Zespołu Obsługi Szkół i Przedszkoli

w Gaszowicach za rok 2009.

11. Informacja z przeprowadzonych konkursów na zadania realizowane przez organizacje

pozarządowe na terenie gminy Gaszowice w roku 2010.

12. Podjęcie uchwał:
a) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2010,
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b) podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w wyniku przetargu

ustnego nieograniczonego nieruchomości gruntowych niezabudowanych

położonych w Czernicy przy ul. Powstańców stanowiących własność Gminy

Gaszowice,

c) podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji dla osób fizycznych ze

środków budżetu gminy pochodzących z wpływów z tytułu opłat za korzystanie ze

środowiska i administracyjnych kar pieniężnych za przekroczenia lub naruszenia

wymogów korzystania ze środowiska,

d) podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji dla osób fizycznych ze

środków budżetu gminy pochodzących z wpływów z tytułu pożyczek z

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w

Katowicach,

e) podjecie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIV /172/09 Rady Gminy

Gaszowice z dnia 23 marca 2009r. dotyczącej ustalenia Regulaminu określającego

wysokość stawek

i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat,

motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz wysokość i warunki

wypłacania innych składników wynagrodzenia wynikającego ze stosunku pracy,

szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i

doraźnych zastępstw, a także wysokość nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego

oraz szczegółowe zasady jego przyznawania i wypłacania, zmienionej uchwałą

Rady Gminy Gaszowice Nr XXXVI/184/09 z dnia 28 maja 2009 r.

13. Bieżące sprawy.

14. Interpelacje, wnioski, zapytania i odpowiedzi.

15. Zamknięcie obrad sesji.

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad a następnie zwrócił się z zapytaniem czy
ma ktoś jakieś uwagi - propozycje zmian - do przedstawionego porządku obrad.

Wójt wniósł, aby w porządku obrad wprowadzić następujące zmiany:
w punkcie 12 "Podjęcie uchwał" dodać podpunkty f) i g) w brzmieniu:

f) podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu pn. "Plan Odnowy
Miejscowości Czernica".

g) podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu pn. "Plan Odnowy
Miejscowości Gaszowice".

Nadmienił, że projekty uchwał w w/w sprawach radni otrzymali na posiedzeniach komisji.
Programy dotyczące przyjęcia Planów Odnowy Miejscowości Czernica i Gaszowice
omawiane były na posiedzeniach komisji.
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Przewodniczący Rady podał w/w zmiany w porządku obrad pod głosowanie. Zmiany
zostały przyjęte jednogłośnie.

GLOSOWANIE w/w zmian - 15 głosów "za"

W związku z powyższym Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad zostaje
zmieniony i przedstawia się następująco:

1. Otwarcie obrad sesji, powitanie zaproszonych gości, stwierdzenie prawomocności.

2. Przedstawienie porządku obrad sesji.

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 25 lutego 2010 roku.

4. Sprawozdanie z prac Wójta.

5. Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej.

6. Sprawozdanie z prac Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Spraw Socjalnych, Zdrowia

i Młodzieży.

7. Sprawozdanie z prac Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska

i Finansów.

8. Informacja o złożonych wnioskach pomocowych przez Urząd Gminy Gaszowice na

2009 rok, złożone wnioski w roku 2010.

9. Sytuacja finansowa placówek oświatowych w gminie Gaszowice za rok 2009.

10. Sprawozdanie z działalności Gminnego Zespołu Obsługi Szkół i Przedszkoli

w Gaszowicach za rok 2009.

11. Informacja z przeprowadzonych konkursów na zadania realizowane przez organizacje

pozarządowe na terenie gminy Gaszowice w roku 2010.

12. Podjęcie uchwał:

a) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2010,

b) podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w wyniku przetargu

ustnego nieograniczonego nieruchomości gruntowych niezabudowanych

położonych w Czernicy przy ul. Powstańców stanowiących własność Gminy

Gaszowice,

c) podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji dla osób fizycznych ze

środków budżetu gminy pochodzących z wpływów z tytułu opłat za korzystanie ze

środowiska i administracyjnych kar pieniężnych za przekroczenia lub naruszenia

wymogów korzystania ze środowiska,

d) podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji dla osób fizycznych ze

środków budżetu gminy pochodzących z wpływów z tytułu pożyczek z

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w

Katowicach,
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e) podjecie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIV /172/09 Rady Gminy

Gaszowice z dnia 23 marca 2009r. dotyczącej ustalenia Regulaminu określającego

wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za

wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz wysokość

iwarunki wypłacania innych składników wynagrodzenia wynikającego ze stosunku

pracy, szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe

doraźnych zastępstw, a także wysokość nauczycielskiego dodatku

mieszkaniowego oraz szczegółowe zasady jego przyznawania i wypłacania,

zmienionej uchwałą Rady Gminy Gaszowice Nr XXXVI/184/09 z dnia 28 maja

2009 r.

1) podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu pn. "Plan Odnowy

Miejscowości Czernica".

g) podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu pn. "Plan Odnowy

Miejscowości Gaszowice".

13.Bieżące sprawy.

14.Interpelacje, wnioski, zapytania i odpowiedzi.

15.Zamknięcie obrad sesji.

Nie wniesiono uwag do przedstawionego porządku obrad.

Ad. 3
Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 25 lutego 2010 roku.
Przewodniczący Rady poinformował, że protokół był wyłożony do wglądu w biurze rady
Gminy i radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią.
Protokół czytali: Marek Masarczyk, Adam Grzelec, Ewa Biernacka, Henryk Fabisz, Janusz
Milion, Piotr Górecki, Renata Bienek, Maria Knapik, Mieczysław Szymik, Małgorzata
Witek, Halina Rybarz-Adamik.
Nikt z wlw radnych nie wniósł uwag do treści protokołu.

Przewodniczący Rady zwrócił się do Wiceprzewodniczącego Rady o odczytanie punktu
"Interpelacje, wnioski, zapytania i odpowiedzi" z protokołu Nr BR - 0052IXL VIII 1O
z dnia 25 lutego 2010 roku.
Wiceprzewodniczący Rady - p. Ewa Biernacka odczytała punkt "Interpelacje, wnioski,
zapytania i odpowiedzi" z protokołu, o którym mowa powyżej.

W uzupełnieniu do interpelacji Wójt nadmienił, że w dniu 24.03.2010 r odbył się objazd dróg
gminnych po sezonie zimowym. Poinformował, że ulica Dębowa w Czernicy została
zabezpieczona, podczas objazdu stwierdzono, że należy odnowić rów na odcinku około 30-40
metrów i założyć drugą warstwę asfaltu.
Ponadto poinformował, że w dniu 18 marca 2010 r. odbył się przegląd dróg, gdzie
wykonywana była kanalizacja sanitarna w ramach Programu ISPA. Podczas przeglądu firma
zobowiązała się, że powstałe na drogach pęknięcia wzdłużne zostaną wykonane. Nadmienił
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również że podniesienie studzienek na drogach leży w gestii Zarządu Dróg Powiatowych
w Rybniku. (dotyczy punktu 15 Interpelacje, zapytania, wnioski i odpowiedzi nr 1 i nr 2)
Jeśli chodzi o interpelację nr 3 Wójt poinformował, że sprawa została rozeznana i stragany
zostały naprawione przez Zakład Obsługi Komunalnej w Gaszowicach. (dotyczy punktu 15
Interpelacje, zapytania, wnioski i odpowiedzi nr 3).
Nie wniesiono uwag do wypowiedzi Wójta.

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z radnych wnosi jakieś uwagi do
protokołu.
Nikt z radnych nie wniósł uwag.
Następnie Przewodniczący Rady poddał protokół pod głosowanie.
Protokół przyjęto w głosowaniu:
Głosowanie:

15 - głosów "za"
O - głosów "sprzeciw"
O - głosów "wstrzymujących się"

Protokół przyjęto jednogłośnie.

Ad. 4
Sprawozdanie z prac Wójta.
Wójt Gminy przedstawił informację o pracach Wójta w okresie międzysesyjnym tj. od dnia
od 25 lutego 2010 r. do 25 marca 2010 r.

1. W dniach od 1 marca do 5 marca odbyły się zebrania wiejskie we wszystkich
sołectwach Gminy Gaszowice.

2. 2 marca odbyło się w Rybniku Zgromadzenie Ogólne Subregionu Zachodniego.
Wybrano nowego Przewodniczącego Subregionu, którym został Starosta Rybnicki -
Damian Mrowiec.

3. 5 marca w Czernicy odbył się I Turniej Siatkówki Dziewcząt o Puchar Wójta Gminy.
W turnieju brały udział drużyny z gimnazjów z Rydułtów, Świerklan, Jejkowic i Piec.
Zwycięską drużyną okazały się dziewczyny z Świerklan a wśród niej i najlepsza
zawodniczka całego turnieju.

4. 7 marca w Czernicy odbył się koncert z okazji Dnia Kobiet dla mieszkańców gminy.
5. 9 marca odbyło się spotkanie robocze ze sołtysami Gminy Gaszowice.
6. 9 marca odbyło się zebranie sprawozdawczo-wyborcze Związku Kółek i Organizacji

Rolniczych, na którym Pani Helena Szewczyk zrezygnowała z przewodniczenia
Gminnej Radzie Kobiet, a najej miejsce wybrano Panią Irenę Adamczyk.

7. 10 marca odbyło się w Starostwie Powiatowym w Rybniku spotkanie robocze nt.
dożynek powiatowych, wyjazdu delegacji do Rumunii oraz Powiatowego Przeglądu
Zespołów Muzycznych i Artystycznych.

8. 11 marca odbyła się narada z dyrektorami szkół i przedszkoli.
9. 13,14 i 21 marca odbyły zebrania sprawozdawcze Ochotniczych Straży Pożarnych

z Czernicy, Łukowa Śl. i Szczerbie.
10. 16 marca odbyła się II Przedszkoliada w Czernicy.
11. 16 i 23 marca odbyły się spotkania seniorów z Piec i Gaszowic zorganizowane przez

radnych i rady sołeckie.
12. 18 i 19 marca uczestniczyłem w Szczyrku w Zgromadzeniu Ogólnym Śląskiego

Związku Wójtów i Burmistrzów.
13.21 marca odbył się w Ośrodku Kultury i Sportu w Gaszowicach koncert pn. "Muzyka

łączy", w którym udział wzięli: Chór z Bruntala i chór BEL CANTO, Jutrzenka, oraz
zespół Singers.

14.24 marca wraz ze sołtysami odbył się objazd dróg w gminie.
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15.25 marca uczestniczyłem w zakończeniu kontraktu budowy kanalizacji
w Niedobczycach.

Następnie Wójt Gminy poinformował, że w okresie międzysesyjnym, tj. od dnia
od 25 lutego 2010 r. do 25 marca 2010 r. podpisał następujące zarządzenia:

1. Trzy zarządzenia w sprawie zmian w planie finansowym budżetu gminy.
2. Zarządzenie w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2009.
3. Zarządzenie w sprawie ogłoszenia przetargu na budowę kanalizacji sanitarnej w

Gaszowicach w rejonie skrzyżowania ulic Wiejskiej i Pogwizdowskiej oraz powołania
komisji przetargowej.

Wójt Gminy poinformował, że w okresie międzysesyjnym nie przeprowadzono żadnego
przetargu.

Wójt przedstawił pismo adresowane do Rady Gminy dotyczące przekazania sprawozdania
z realizacji "Programu współpracy Gminy Gaszowice w roku 2009 z podmiotami
prowadzącymi działalność pożytku publicznego". Nadmienił, że dokument jest do wglądu
w biurze Rady Gminy, można się z nim szczegółowo zapoznać.

Do przedstawionych informacji w zakresie w/w sprawozdania nie wniesiono uwag.

Ad. 5
Sprawozdanie z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, które odbyło się w dniu 22.03.2010 r.
o godz. 1200 w sali Nr 21 Urzędu Gminy Gaszowice przedstawiła Gabriela Oślizło -
Przewodniczący Komisji.
Tematyką posiedzenia było:

1. Analiza wykonania budżetu za rok 2009 sporządzenia wniosku na temat
absolutorium za rok 2009 dla Wójta Gminy.
2. Analiza materiałów na se~ję, sprawy bieżące.

Przewodniczący Komisji - p. Gabriela Oślizło poinformowała, że Komisja Rewizyjna po
rozpatrzeniu sprawozdania Wójta z wykonania budżetu i wysłuchaniu ustnych wyjaśnień
Wójta oraz Skarbnika Gminy, pozytywnie oceniła wykonanie budżetu gminy za 2009 rok
oraz wnosi do Rady Gminy o udzielenie Panu Andrzejowi Kowalczykowi - Wójtowi Gminy
Gaszowice absolutorium za 2009 rok.
Wniosek wraz z opinią przyjęto w głosowaniu jawnym, w którym brało udział 4 członków
Komisji Rewizyjnej przy 100% składzie, następującym stosunkiem głosów: 4 głosy - za
udzieleniem absolutorium.

Przewodniczący Rady poinformował, że wniosek wraz z Opll1lą Komisji Rewizyjnej
o udzieleniu absolutorium Wójtowi Gminy za rok 2009 wysłano w dniu 24.03.2010 roku do
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach celem zaopiniowania.

Do protokołu nie wniesiono uwag.
Protokół z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. 6
Sprawozdanie z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Spraw Socjalnych,
Zdrowia i Młodzieży, które odbyło się w dniu 23.03.2010r. o godz. 800 w sali Nr 21 Urzędu
Gminy Gaszowice przedstawiła p. Halina Rybarz - Adamik - Przewodniczący Komisji.
Tematyką posiedzenia było:

1. Analiza funkcjonowania oświaty w gminie
a) informacja z działalności Gminnego Zespołu Obsługi Szkół i Przedszkoli,
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b) ocena realizacji zorganizowanego wypoczynku zimowego dzieci i młodzieży
c) potrzeby remontowe szkół i przedszkoli

2. Materiały na sesję i sprawy bieżące

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Spraw Socjalnych
iMłodzieży - Halina Rybarz-Adamik poinformowała, że uczestniczyła w Przedszkoliadzie,
która odbyła się 16 marca 2010 roku w Sali widowiskowo-sportowej w Czernicy.
Podziękowała radnym za zebrane środki finansowe, za które zostały zakupione puzzle i gry
edukacyjne dla przedszkoli z terenu naszej gminy, ponadto każdy uczestnik otrzymał pisaki.

Przewodniczący Rady nadmienił, że należy docenić wielkie osiągnięcie Kamila
Widawskiego należącego do Stowarzyszenia Dalekowschodnich Sztuk Walki TAO - koło
Gaszowice, który jako reprezentant Polski na XIII Mistrzostwach Europy Wushu w Turcji
zdobył brązowy medal.
Następnie Przewodniczący Rady poinformował, że wpłynęło pismo z Powiatowego Ogniska
Pracy Pozaszkolnej przy Gimnazjum im. Ziemi Śląskiej w Piecach dotyczące uhonorowania
osiągnięć Mateusza Piecowskiego, który został laureatem w XIV edycji Ogólnopolskiego
Festiwalu Piosenki Artystycznej w Rybniku, treść pisma zostanie odczytana w punkcie
dotyczącym bieżących spraw.
W związku z powyższym zwrócił się do Wójta aby osoby te zostały wyróżnione przez gminę.
Sekretarz gminy poinformowała, że zarówno Kamil Widawski jak i Mateusz Piecowski co
rocznie zostają wyróżnieni. Zgodnie z przyjętym uchwałą Rady Gminy regulaminem
otrzymują stypendium za szczególne osiągnięcia, które przyznawane jest co roku uczniom
i studentom z terenu naszej gminy.
Przewodniczący Rady podsumowując dodał, że uczniowie reprezentują naszą gminę na
zewnątrz na wysokim poziomie artystycznym i sportowym, zwrócił się do Wójta aby
dodatkowo wynagrodzić chłopców za ich osiągnięcia. Wójt opowiada, że Urząd Gminy
zajmie się tą sprawą.

Do protokołu nie wniesiono uwag.
Protokół z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. 7
Sprawozdanie z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska
i Finansów, które odbyło się w dniu 23.03.2010 r. o godz. 1400 w sali Nr 21 Urzędu Gminy
Gaszowice przedstawił p. Adam Grzelec - Przewodniczący Komisji.
Tematyką posiedzenia było:

l. Potrzeby remontowe na obiektach szkolnych.
2. Sprawozdanie z działalności Gminnego Zespołu Obsługi Szkół i Przedszkoli w

Gaszowicach za rok 2009 oraz sytuacja finansowa w poszczególnych placówkach
oświatowych.

3. Sprawozdanie z działalności Zakładu Obsługi Komunalnej za rok 2009.
4. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2009 -

kierunki działań na 2010r.
5. Materiały na sesję, sprawy bieżące

Do protokołu nie wniesiono uwag.
Protokół z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
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Ad.8.
Informacja o złożonych wnioskach pomocowych przez Urząd Gminy Gaszowice na 2009 rok,
złożone wnioski w roku 2010.
Przewodniczący Rady poinformował, że w/w informację przygotowaną przez Kierownika
Referatu Ochrony Środowiska i Rozwoju Gminy p. Karinę Stępień, radni otrzymali wraz z
materiałami na sesję, z którą zapoznali się na posiedzeniach komisji.

Następnie zwrócił się z pytaniem czy ma ktoś jakieś uwagi, pytania do informacji w tym
zakresie.
Wójt poinformował, że zadanie pn. Modernizacja drogi dojazdowej do pól ul. Graniczna w
Czernicy będzie w 2010 roku realizowane w ograniczonym zakresie, tj. ze środków z budżetu
gminy, gdyż nie otrzymaliśmy dofinansowania z programu. Ponadto poinformował, że na
realizacje w 2010 roku Programu edukacyjnego "EKO GASZOWICE 2010" została
przyznana kwota dofinansowania w wysokości 16.500,00 zł.

Nie wniesiono uwag do przedstawionej informacji.

Ad.9.
Sytuacja finansowa placówek oświatowych w gminie Gaszowice za rok 2009.
Przewodniczący Rady poinformował, że sprawozdanie dotyczące sytuacji finansowej
w poszczególnych placówkach oświatowych w Gminie Gaszowice za rok 2009, radni
otrzymali wraz z materiałami na sesję, z którymi zapoznali się na posiedzeniach komisji.
W czasie obrad radni nie wnieśli uwag do przedstawionego materiału. Dokument stanowi
załącznik do niniejszego protokołu.

Ad.IO.
Sprawozdanie z działalności Gminnego Zespołu Obsługi Szkół i Przedszkoli w Gaszowicach
za rok 2009.
Przewodniczący Rady poinformował, że sprawozdanie przygotowane przez Kierownika
Gminnego Zespołu Obsługi Szkół iPrzedszkoli - Pana Jerzego Sierka radni otrzymali wraz z
materiałami na sesję, z którym zapoznali się na posiedzeniach komisji. Do działalności tej
jednostki Rada nie wniosła uwag. W czasie obrad radni nie wnieśli uwag do przedstawionego
materiału. Dokument stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad.l1.
Informacja z przeprowadzonych konkursów na zadania realizowane przez organizacje
pozarządowe na terenie gminy Gaszowice w roku 2010.
Przewodniczący Rady poinformował, że informację radni otrzymali wraz z materiałami na
sesję, z którymi zapoznali się na posiedzeniach komisji.
Z informacji wynika, że roku 2010 zostały ogłoszone dwa konkursy skierowane do
organizacji pozarządowych dające im możliwość wnioskowania o środki zabezpieczone w
budżecie:
a) otwarty konkurs ofert na realizację zadań publicznych w dziedzinie upowszechniania

kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury i tradycji; krajoznawstwa i wypoczynku dzieci
i młodzieży oraz upowszechniania kultury fizycznej i sportu w roku 2010.
Konkurs został ogłoszony w oparciu o ustawę z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności
pożytku publicznego i o wolontariacie (Dz. U. z 2003r. Nr 96, poz. 873 z późno zm.),

b) konkurs wniosków na wykonywanie zadań z zakresu rozwoju sportu kwalifikowanego
na terenie Gminy Gaszowice.
Konkurs został ogłoszony w oparciu o Uchwałę nr XXVII/138/08 Rady Gminy Gaszowice
z dnia 30 października 2008 roku w sprawie: określenia warunków i trybu wspierania

8



finansowego rozwoju sportu kwalifikowanego na terenie Gminy Gaszowice, w związku
z art. 2 ust. 3 ustawy z dnia 29 lipca 2005 r.o sporcie kwalifikowanym (Dz. U. Nr 155, poz.
1298, z późno zm.)

KONKURS W ZAKRESIE SPORTU KWALIFIKOWANEGO
Na realizację zadań w ramach sportu kwalifikowanego zabezpieczono kwotę 123 OOO,OOz1.,
która została w całości rozdysponowana pomiędzy wnioskujące podmioty.
Podmiotami uprawnionymi do przystąpienia do konkursu były kluby sportowe działające
na terenie Gminy Gaszowice, uczestniczące we współzawodnictwie sportowym
organizowanym lub prowadzonym przez polski związek sportowy lub podmiot działający
zjego upoważnienia.
Do konkursu łącznie wpłynęło 6 wniosków złożonych przez następujące podmioty:
- Ludowy Klub Sportowy "DĄB" Gaszowice,
- Ludowy Klub Sportowy "Zameczek" Czernica,
- Klub Sportowy Szczerbice,
- Ludowy Uczniowski Klub Sportowy FENIKS,
- Stowarzyszenie Dalekowschodnich Sztuk Walki "TAO",
- Gminny Uczniowski Klub Sportowy LIDER.
Każdy ze złożonych wniosków został oceniany przez Komisję Konkursową pod kątem
formalnym, a następnie na podstawie określonych kryteriów pod kątem merytorycznym.
Wszystkie złożone wnioski w końcowej ocenie komisji zostały zakwalifikowane jako
prawidłowe i w związku z tym zostały dla nich przyznane dotacje w następujących
wysokościach:
LKS Dąb Gaszowice 58 500,00
LKS Zameczek Czernica 14500,00
KS Szczerbice 18 000,00
LUKS Feniks 19000,00
S.D.S.W. "TAO" 7 200,00
GUKS LIDER 5 800,00
KONKURS W ZAKRESIE POŻYTKU PUBLICZNEGO
Na realizację zadań w ramach pożytku publicznego zabezpieczono następujące środki
w budżecie:
a) w dziedzinie upowszechniania kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury i tradycji 15 OOO,OOzł.,
b) w dziedzinie krajoznawstwa i wypoczynku dzieci i młodzieży - 3 OOO,OOzł.
c) w dziedzinie upowszechniania kultury fizycznej i sportu -7 OOO,OOzł.
W konkursie z zakresu pożytku publicznego mogły uczestniczyć wszystkie organizacje
pozarządowe prowadzące statutową działalność w dziedzinach objętych konkursem.
W odniesieniu do klubów sportowych w tym trybie mogły być wspieranie tylko te kluby,
które realizowały inne działania niż objęte konkursem z zakresu sportu kwalifikowanego
(dotację otrzymał tylko GUKS LIDER na działania sportowo - rekreacyjne).
Łącznie do konkursu zostało wpłynęło 5 ofert, złożonych przez następujących oferentów:
a) w dziedzinie upowszechniania kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury i tradycji
- Związek Harcerstwa Polskiego Chorągiew Śląska Komenda Hufca Ziemi Rybnickiej,
- Towarzystwo Śpiewacze BEL CANTO,
- Grupa Artystyczna KONAR.
b) w dziedzinie krajoznawstwa i wypoczynku dzieci i młodzieży
- Związek Harcerstwa Polskiego Chorągiew Śląska Komenda Hufca Ziemi Rybnickiej,
c) w dziedzinie upowszechniania kultury fizycznej i sportu
- Gminny Uczniowski Klub Sportowy "LIDER".
Tryb oceny poszczególnych wniosków odbywał się w sposób analogiczny jak w odniesieniu
do konkursu z zakresu rozwoju sportu kwalifikowanego.
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Kultura fizyczna i sport
GUKS LIDER
Kultura i sztuka
Towarzystwo Śpiewacze Bel Canto
Grupa Artystyczna Konar
ZHP Hufiec Ziemi Rybnickiej
Krajoznawstwo i wypoczynek
ZHP Hufiec Ziemi Rybnickiej 3 000,00
Rada nie wniosła uwag do przedstawionej informacji.

7000,00

6800,00
3200,00
2 100,00

Ad.12.
Podjęcie uchwał:

a) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2010,

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach komisji.
Skarbnik Gminy omówiła i odczytała projekt uchwały wraz ze zmianami wójta, do którego. ..me wniesiono uwag.
Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowanie:

15 - głosów "za"
O- głosów "przeciw"
O- głosów "wstrzymujących się"

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

UCHWALA NR XLVIII /229/10 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 25 marca 2010 r.
w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2010 - stanowi załącznik do niniejszego
protokołu.

b) podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w wyniku przetargu

ustnego nieograniczonego nieruchomości gruntowych niezabudowanych

położonych w Czernicy przy ul. Powstańców stanowiących własność Gminy

Gaszowice,

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach komisji.
Sekretarz Gminy odczytała projekt uchwały. Nie wniesiono uwag do projektu uchwały.
Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowanie:

15 - głosów "za"
O- głosów "przeciw"
O- głosów "wstrzymujących się"

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

UCHWALA NR XLVIII /230110 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 25 marca 2010 r.
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w wyniku przetargu ustnego nieograniczonego
nieruchomości gruntowych niezabudowanych położonych w Czernicy przy ul. Powstańców
stanowiących własność Gminy Gaszowice - stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
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c) podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji dla osób fizycznych ze

środków budżetu gminy pochodzących z wpływów z tytułu opłat za korzystanie ze

środowiska i administracyjnych kar pieniężnych za przekroczenia lub naruszenia

wymogów korzystania ze środowiska,

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach komisji.
Skarbnik Gminy omówiła i odczytała projekt uchwały wraz ze zmianami Wójta, do którego. ..me wniesiono uwag.
Nastepnie Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowanie:

15 - głosów "za"
O - głosów "przeciw"
O - głosów "wstrzymujących się"

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

UCHWALA NR XLVIII/231/10 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 25 marca 2010 r.
w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji dla osób fizycznych ze środków budżetu gminy
pochodzących z wpływów z tytułu opłat za korzystanie ze środowiska i administracyjnych kar
pieniężnych za przekroczenia lub naruszenia wymogów korzystania ze środowiska - stanowi
załącznik do niniejszego protokołu.

d) podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji dla osób fizycznych ze

środków budżetu gminy pochodzących z wpływów z tytułu pożyczek z

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w

Katowicach,

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach komisji.
Skarbnik Gminy omówiła i odczytała projekt uchwały wraz ze zmianami Wójta, do którego. ..me wmesiono uwag.

Radny Mieczysław Szymik zwrócił się do radcy prawnego z pytaniem czy z udzielonej
dotacji mieszkańcy będą musieli odprowadzić podatek do Urzędu Skarbowego.
Radca prawny odpowiada, że są różne interpretacje Izb Skarbowych w tym zakresie.
Wiążąca interpretacja podatkowa wydana być może przez Ministra Finansów, z upoważnienia
którego działa Izba Skarbowa.

Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowanie:

15 - głosów "za"
O - głosów "przeciw"
O - głosów "wstrzymujących się"

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

UCHW ALA NR XLVII1/232/10 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 25 marca 2010 r.
w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji dla osób fizycznych ze środków budżetu gminy
pochodzących z wpływów z tytułu pożyczek z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach - stanowi załącznik do niniejszego
protokołu.
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e) podjecie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXI V /172/09 Rady Gminy

Gaszowice z dnia 23 marca 2009 r. dotyczącej ustalenia Regulaminu określającego

wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za

wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz wysokość

i warunki wypłacania innych składników wynagrodzenia wynikającego ze stosunku

pracy, szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe

doraźnych zastępstw, a także wysokość nauczycielskiego dodatku

mieszkaniowego oraz szczegółowe zasady jego przyznawania i wypłacania,

zmienionej uchwałą Rady Gminy Gaszowice Nr XXXVI/184/09 z dnia 28 maja

2009 r.

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach komisji.
Sekretarz Gminy odczytała projekt uchwały. Nie wniesiono uwag do projektu uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowanie:

15 - głosów "za"
O - głosów "przeciw"
O - głosów "wstrzymujących się"

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

UCHWALA NR XLVIII/233/10 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 25 marca 2010 r.
w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIV /172/09 Rady Gminy Gaszowice z dnia 23 marca
2009r. dotyczącej ustalenia Regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe
warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego,
funkcyjnego, za warunki pracy oraz wysokość i warunki wypłacania innych składników
wynagrodzenia wynikającego ze stosunku pracy, szczegółowy sposób obliczania
wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i doraźnych zastępstw, a także wysokość
nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego oraz szczegółowe zasady jego przyznawania i
wypłacania, zmienionej uchwałą Rady Gminy Gaszowice Nr XXXVI/184/09 z dnia 28 maja
2009 r. - stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

t) podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu pn. "Plan Odnowy
Miejscowości Czernica"

Sekretarz Gminy odczytała projekt uchwały.
Radny Piotr Górecki zapytał odnośnie treści Programu - na początku jest zapis iż "Plan
został przygotowany na lata 2009-2016", a obecnie jest rok 20 10.
Sekretarz gminy odpowiada, że plan był opracowany w roku poprzednim przez
pracowników Referatu Ochrony Środowiska, Rozwoju Gminy Urzędu Gminy oraz
konsultowany na spotkaniu z Radą Sołecką Czernicy. Po spotkaniu na podstawie uwag
i propozycji zmian wskazanych przez Radę Sołecką została sporządzona ostateczna wersja
tego dokumentu.
Przewodniczący Rady dodał, że Rada Gminy podjęła w ubiegłym roku uchwały w sprawie
zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości dla sołectwa Łuków Śl. i sołectwa Szczerbice.
Nie wniesiono uwag do projektu uchwały.
Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.
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Głosowanie:
15 - głosów "za"
O - głosów "przeciw"
O - głosów "wstrzymujących się"

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

UCHWALA NR XLVIII/234/10 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 25 marca 2010 r.
w sprawie przyjęcia programu pn. "Plan Odnowy Miejscowości Czernica" - sianowi
załqcznik do niniejszego protokołu.

g) podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu pn. "Plan Odnowy
Miejscowości Gaszowice".

Sekretarz Gminy odczytała projekt uchwały. Nie wniesiono uwag do projektu uchwały.
Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowanie:

15 - głosów "za"
O - głosów "przeciw"
O - głosów "wstrzymujących się"

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

UCHWALA NR XLVII1/235/10 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 25 marca 2010 r.
w sprawie przyjęcia programu pn. "Plan Odnowy Miejscowości Gaszowice" - stanowi
załqcznik do niniejszego protokołu.

Ad. 13
Bieżące sprawy.
I Przewodniczący Rady

- poinformował, że kolejną sesję planuje się na dzień 29 kwiecień 2010 r. o godz. 16.00
w Ośrodku Kultury i Sportu w Gaszowicach,
- zaprosił obecnego Komendanta Komisariatu Policji w Gaszowicach Pana Zbigniewa
Ciałonia na sesję Rady Gminy w miesiącu kwietniu, gdyż tematyką będzie analiza problemów
związanych z porządkiem publicznym na terenie gminy,

- przedstawił notatkę z dyżuru radnego Adama Grzelca radnego z dnia 8 marca 2010 r.
Zabrał głos radny Adam Grzelec i poinformował, że przyszedł na dyżur mieszkaniec
Szczerbie - Pan Joachimski Leonard, który żalił się na rygorystyczną uchwałę Rady Gminy
w zakresie utrzymania czystości i porządku w gminie. Jego uwagi dotyczyły zarówno
posiadania jak i opróżniania kubła na śmieci. Poinformował, że stanowią dwuosobową
rodzinę, jest rencistą i ma niski dochód, a zatem wszelkie opłaty dodatkowe są dla niego
uciążliwością. Zwrócił się zatem z prośbą dotyczącą wyrażenia zgody na wywóz śmieci -
wtedy gdy kubeł będzie pełny - by odciążyć jego miesięczny budżet domowy. Następnie
radny Adam Grzelec nadmienił iż poinformował Pana Joachimskiego, że sprawa ta będzie
omawiana na najbliższym posiedzeniu Komisji Rozwoju, Ochrony Środowiska i Finansów, a
następnie na sesji Rady Gminy. Radny Adam Grzelec zasugerował, jeżeli istnieje taka
możliwość, aby osobom, które wykażą się niskimi dochodami i chcą chronić środowisko
posiadając podpisaną umowę na wywóz kubła - dopłacać 30 - 40 zł z pomocy społecznej.
Przewodniczący Rady zabrał głos w tej sprawie informując, że nie zgadza się ze zdaniem
radnego Adama Grzelca, Nie można łączyć procesu wytwarzania śmieci z dochodem
mieszkańców. Jeśli chodzi o dofinansowanie z opieki społecznej - to osoba taka musi
spełniać kryteria dochodowe określone w ustawie o pomocy społecznej. Zatem należy zgłosić
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się do opieki społecznej, gdzie zostanie przeprowadzony wywiad, i jeżeli wymagane kryteria
zostaną spełnione to mieszkaniec może otrzymać jedynie pomoc w zakresie bieżących
potrzeb zgodnie z ustawą o pomocy społecznej. Następnie poinformował, że sprawę
dotyczącą prośby o pomoc w rozwiązaniu problemu dotyczącego częstotliwości odbioru
pojemników na odpady komunalne skierował do Wójta Gminy, celem zajęcia stanowiska
w tej sprawie. Następnie odczytał pismo Wójta, z którego wynika, że sprawa ta jest już znana
w Urzędzie Gminy. Wójt w miesiącu lutym pisemnie poinformował mieszkańca, że nie ma
możliwości zawarcia umowy na wywóz odpadów komunalnych z częstotliwością wskazaną
przez właściciela posesji. Zgodnie z zapisami Uchwały Nr LIX/364/10 Rady Gminy
Gaszowice z dnia 25 października 2006 roku (z póżn. zmianami) częstotliwość odbierania z
nieruchomości odpadów komunalnych powinna być dostosowana do ilości ich wytwarzania,
jednak nie rzadziej niż jeden raz w miesiącu dla pojemników do 240 l oraz jeden raz na
kwartał dla pojemników 1100 1. Istnieje możliwość zmniejszenia częstotliwości opróżniania
pojemników 110 l lub 240 l - do jednego razu na dwa miesiące, w przypadku posiadania
przez właściciela nieruchomości kompostownika na odpady ulęgające biodegradacji lub
przypadku wykorzystywania odpadów biodegradawalnych w indywidualnej hodowli zwierząt
oraz posiadanie ekologicznej instalacji centralnego ogrzewania. W przypadku spełniania w/w
wymogów, potwierdzonych podczas wizji lokalnej przez pracowników Urzędu Gminy
Gaszowice, możliwe jest zawarcie umowy na opróżnianie pojemnika na odpady komunalne z
minimalną częstotliwością - jeden raz na dwa miesiące.
Przewodniczący Rady podsumowując, stwierdził że nie ma potrzeby zmian obowiązującego
prawa miejscowego na terenie gminy Gaszowice w zakresie utrzymania czystości i porządku
w gminie, informując że Uchwała była również opiniowana przez Powiatowego Inspektora
Sanitarnego w Rybniku. Stwierdził, że w obecnych czasach nie ma możliwości nie
napełnienia 110 litrowego kosza na śmieci w okresie miesiąca. Następnie nadmienił, iż
podtrzymuje stanowisko Wójta zawarte w piśmie Nr OŚ-7061/051l0 z dnia 22.02.2010 roku,
którego adresatem był Pan Joachimski. Poinformował, że w związku z rozpatrywaną sprawą
zostanie wysłana odpowiedź do Pana Joachimskiego z informacją, że kwestie te były
przedmiotem posiedzeń komisji i sesji Rady Gminy, oraz że Rada Gminy podtrzymuje
stanowisko Wójta Gminy zawarte w piśmie Nr Oś -7061/05110 z dnia 22.02.2010 roku,
którego adresatem był Pan Joachimski.
Rada nie wniosła uwag w tej sprawie.

- nadmienił, że każdy z radnych otrzymał dwa egzemplarze druków oświadczeń
majątkowych - poinformował że oświadczenia o stanie majątkowym wraz z kopią zeznania
podatkowego za rok 2009 należy złożyć do 30 kwietnia 2010 r.,

- poinformował, że sprawozdanie z wykonania budżetu za 2009 r. zostało przyjęte
zarządzeniem Wójta nr 18/20 l O z dnia 11 marca 20 10 roku i zostało przekazane Radzie
Gminy i Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Katowicach w ustawowym terminie,

- odczytał treść pisma ZNP Zarządu Oddziału w Gaszowicach i Dyrektora Szkoły
Podstawowej w Szczerbicach, które wpłynęło w dniu 19 marca 20 lOr. do Urzędu Gminy.
Pismo dotyczy prośby o podniesienie wysokości dodatku za trudne lub uciążliwe warunki
pracy z 5% na 10%.
Wójt zabrał głos w sprawie i przedstawił dane o ilości nauczycieli z poszczególnych szkół,
których dotyczyłoby podniesienie wysokości tego dodatku - obecnie sytuacja ta dotyczy kilku
nauczycieli. Wójt poinformował, że nauczyciele na dzień dzisiejszy otrzymują dodatek za
trudne lub uciążliwe warunki pracy w wysokości ~% i stoi na stanowisku by tak to pozostało,
ponieważ przy obecnym funkcjonowaniu art. 30a i b Karty Nauczyciela podwyższenie tego
dodatku w regulaminie będzie polegało na tym, że kilka osób go otrzyma a wszyscy na tym
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skorzystają. Nadmienił, że sprawa ta będzie omawiana na najbliższej naradzie z dyrektorami
placówek oświatowych.
Radna Maria Knapik zabrała głos w sprawie i poinformowała, że z własnego doświadczenia
może powiedzieć, że praca z takimi dziećmi jest bardzo trudna i uważa iż należy rozpatrzeć
ten temat łącznie z dyrektorami szkół. Przewodniczący Rady podsumowując dodał, że temat
ten nie jest zamknięty i do sprawy Rada Gminy powróci po omówieniu przez Wójta Gminy
kwestii w zakresie podniesienia dodatku za trudne lub uciążliwe warunki pracy na najbliższej
naradzie z dyrektorami szkół i przedszkoli z terenu Gminy Gaszowice.

- odczytał treść pisma z dnia 24 marca 2010 1". z Powiatowego Ogniska Pracy Pozaszkolnej
przy Gimnazjum im. Ziemi Śląskiej w Piecach dotyczące uhonorowania osiągnięć Mateusza
Piecowskiego, który został laureatem w XIV edycji Ogólnopolskiego Festiwalu Piosenki
Artystycznej w Rybniku.
Podsumowując Przewodniczący Rady stwierdził, że należy jakoś wynagrodzić zarówno
osiągnięcia Kamila Widawskiego jak i Mateusza Piecowskiego, zwrócił się do Wójta
i Skarbnika Gminy celem przygotowania propozycji na kolejną sesję Rady Gminy. Skarbnik
gminy nadmieniła, że trzeba się zastanowić nad nagrodami z budżetu gminy, ponieważ są to
osiągnięcia z dwóch różnych dziedzin - sportowej i artystycznej.

Ad. 14
Interpelacje, wnioski, zapytania i odpowiedzi.
1. Radny Piotr Górecki - poinformował, że był na mIeJSCU pożaru w Czernicy,
i stwierdził że do miejsca gdzie się paliło był problem z dojazdem. Nadmienił, że kiedyś była
tam droga teraz jest to teren nieprzejezdny. Wójt odpowiada, że na miejsce, gdzie się paliło
samochody strażackie mogły dojechać, lecz nie były takiej potrzeby. Gminny Komendant
OSP Czesław Kasperzec odpowiada, że każdego roku się w te miejsce dojeżdża i nie ma
żadnego problemu z dojazdem, czasem lepiej rozwinąć dwa odcinki węża niż pchać się
samochodem do ognia, nadmienił, że wypalanie traw w tym miejscu jest nagminne.
2. Radna Renta Bienek zgłosiła, ze na ulicy Radoszowskiej bocznej w Szczerbieach jest
uszkodzona nawierzchnia asfaltu - z lewej strony jak się wjeżdża do straży jest popękany
asfalt. Wójt odpowiada, że 18 marca 20 l O 1". odbył się przegląd dróg i sprawa ta jest znana.
3. Radny Ryszard Jacek zwrócił się do Wójta czy byłaby jeszcze przed świętami
możliwość zabrania pozmiatanego przez mieszkańców żwiru znajdującego się na poboczu ul.
Biskupa w Czernicy - obok Pana Koźlika. Wójt odpowiada, że sprawę należy zgłosić do
Kierownika Zakładu Obsługi Komunalnej.
4. Radna Maria Knapik zgłosiła, że w miejscach gdzie najdłużej leżały wały śniegu -
obecnie jest śmietnisko. Sekretarz gminy odpowiada, że miejsca te są obecnie sprzątane.

Ad.1S
Zamknięcie obrad sesji.
Przewodniczący Rady po wyczerpaniu porządku obrad zamknął sesję Rady Gminy
Gaszowice.

Protokołowała:
I-I Anna Zimny PRZEW
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